
Tennisbana på Rumme  
 

 
 
 
Visst vill väl alla ha en tenniskurs med Frida? Detta är ett erbjudande till oss grannar på 
Rumme om vi hade en egen tennisbana.  
 
 
Att ha tillgång till en tennisbana är först och främst en god gärning för folkhälsan, vi mår bra, 
rör på oss och gör saker tillsammans. Vi tänker att ett clubmästerskap med vandringspris är 
en bra motivation för att få fler att röra på sig och kanske vilja tillhöra gruppen. Bra även för 
de som inte spelar tennis då det kommer att finnas ett bra ställe att ses på och bli 
underhållen.  
 
En tennisbana på området höjer värdet på  fastigheterna. Det ser vi som något som gynnar 
alla oavsett om de är med eller ej.  
Vi umgås under trevliga sportiga (sportsliga) förhållanden.  
 
 
En offert från Mats Corneliusson ink allt finns. 
     Finansiering: Andel som i bastugruppen. De som vill vara med är med och betalar och har 
då fri tillgång till tennisbanan. Ett förslag är också att gå ut på Muskö anslagstavla och låta 
andra öbor hyra banan.  
    Vi tror att ca 10- 12 hushåll kommer vilja vara med  i tennisklubben och att vi då kan få ner 
kostnaden till ca 25000 per gruppmedlem. Andelen som köps in tillhör fastigheten och inget 
som återbetalas vid flytt från området.  
     
 
 



Bygglov?  Strandskydd? Vi tror inte det behövs bygglov men Frida kollar med Haninge 
kommun om både bygglov och vad de säger om strandskyddet. På deras hemsida står det att 
det inte behövs bygglov för Gunnebostängsel.   
 
 
Genomförande och drift/underhåll 
Vi köper in allt, material och arbete, då vi tror att det blir för tungt och tidskrävande för 
medlemmarna att göra själva.  
 
Ett rullande schema där de som är med tar ansvar för underhåll och skötsel 
 
 
 

 

 


